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Voorstel: De onderstaande gearceerde moties als afgehandeld te beschouwen en af te voeren van de lijst) 

 

1) motie 80: Tegengaan leegstand winkelpanden (18-06-18) PvdA, CDA, D66, VVD 
2) motie 78: Geen loondispensatie bij mensen met arbeidsbeperking (14-05-18) GBH, PvdA, Heiloo Lokaal, D66, NCPN 
3) Motie 74: Verkeersplan 2018 (actieve wegmarkering zebrapaden) (05-03-18) CFA, VVD, H2000, D66 
4) motie 69: Bibliotheek (06-11-17) VVD, H2000, CDA 
5) motie 68: Verkeersplan (06-11-17) VVD, CDA, H2000 
6) motie 46b: Aanvullende initiatieven, Veiligheid en fietsparkeren in het stationsgebied (04-07-16) CDA, VVD, H2000 
7) Motie 46d: Aanvullende initiatieven, Holle Kiezen” (04-07-16) CDA, VVD, H2000 
8) motie 32: Volume sociale woningen (02-11-15) Heiloo2000, VVD, CDA, PvdA 

 
 

Nr. Datum Onderwerp 
Indieners 

motie Stand van zaken 

80 18-06 Tegengaan leegstand winkelpanden 

PvdA, CDA, D66, VVD 

 Voor het Stationscentrum en in en rond het 
winkelcentrum ‘t Loo samen met alle 
stakeholders, winkeliers en 
vastgoedeigenaren de ontwikkelingen in 
Heiloo te bespreken om na gaan of de 
Regionale Detailhandelsvisie 2025 
voldoende actueel is en of andere / nieuwe 
maatregelen noodzakelijk zijn om de 

winkelcentra vitaal te houden.   

 Daarbij te betrekken welke 
randvoorwaarden kunnen worden 
geschapen, waaronder de mogelijkheid om 
leegstaande bedrijfspanden makkelijker om 
te zetten voor nieuwe functies. 

De eerste resultaten van dit onderzoek te 
betrekken bij de uitwerking van het 
collegeakkoord, dat in november 2018 met de 
begroting wordt gepresenteerd. 

Voor wat betreft het Stationscentrum wordt het beleid als 
omschreven in de structuurvisie gevolgd, indien gewenst 
wordt een verruiming van het bestemmingsplan toegestaan. 
Daarnaast zijn we met de vastgoedeigenaren en de 
winkeliersvereniging aan het kijken hoe we gezamenlijk een 
toekomstbestendig gebied kunnen realiseren, aantrekkelijk 
voor ondernemers en voor de bezoeker.  
Op 3 augustus jl. is er een intentieovereenkomst getekend 
tussen DELA vastgoed (eigenaar winkelcentrum ’t Loo) en 
de gemeente Heiloo. Deze intentieovereenkomst zorgt 
ervoor dat partijen komen tot een integrale 
ontwikkelingsvisie voor de ontwikkeling van het 
winkelcentrum. Een van de doelen is versterking van de 
winkelstructuur, wat leidt tot een toekomstbestendig 
winkelgebied. 
Dit alles is in lijn met wat er in de regionale 
detailhandelsvisie staat. Een van de belangrijkste 
randvoorwaarde voor het tegengaan van leegstand is een 
goede samenwerking. Daarop wordt in beide gebieden 
ingezet. 
Er is €60.000 gereserveerd in de (concept) begroting voor 
revitalisering van het Loo en omgeving om te komen tot een 
aantrekkelijk verblijfsgebied. 
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Nr. Datum Onderwerp 
Indieners 

motie Stand van zaken 

Het college stelt voor om deze motie van het overzicht af te 
halen. Het college zal u over de voortgang informeren 
tijdens cie OR vergaderingen. 
 
(B&W 25-09-2018) 

79 18-06 Behoefteonderzoek kwetsbare 

groepen 

PvdA 

Roept het college op 
- Onderzoek te doen naar de 

hulpbehoeften van kwetsbare inwoners 
van Heiloo waarbij via gesprekken met 
sleutelinformanten zoals de Stichting 
Welzijn, wijkprofessionals, huisartsen 
en met kwetsbare burgers zelf de 
leefsituatie en de (mogelijk verborgen) 
behoeften van kwetsbare burgers in 
kaart worden gebracht.  

- Op basis hiervan te beoordelen of het 
huidig voorzieningenaanbod bij de 
doelgroep voldoende bekend is en 
aansluit bij hun behoeften. 

- Op voorhand dit onderzoek op te 
nemen in de kadernota 2018. 

- De eerste resultaten van dit onderzoek 
eind 2018 aan de raad te rapporteren. 

 

In oktober wordt een bijeenkomst georganiseerd waarbij 
raadsleden worden uitgenodigd, om te kijken wat er op dit 
moment is aan hulpvraag, wat eventueel beter kan en waar 
we tegenaan lopen. Naast Stichting Welzijn, Sociaal Team, 
wordt MEE & de Wering uitgenodigd. Zij starten dit najaar 
met inclusietafels. Doel van deze tafels is in beeld te 
brengen waar de zogenaamde witte vlekken zitten en welke 
acties er nodig zijn om daadwerkelijk iedereen, met name 
de kwetsbare inwoners, mee te kunnen laten doen. 
 
(B&W, 25 september 2018) 

78 14-05-
2018 

Geen loondispensatie bij mensen 

met arbeidsbeperking  

GBH, PvdA, Heiloo Lokaal, D66, 

NCPN  

Spreekt zich uit tegen het huidige 

regeringsvoorstel om de loondispensatie bij 

mensen met een arbeidsbeperking in te voeren.  

 

 

De raad heeft een brief gestuurd aan mw. Van Ark (van 
SZW) op 29 mei 2018 (U 2018 /RV28052018) waarbij zij 
zich uitspreekt tegen het regeringsvoorstel.  
 (Griffie, 29 mei 2018) 
 

Het college stelt voor om de motie als afgehandeld te 

beschouwen en af te voeren van deze lijst 

 

77 14-05-
18 

Bomenbeleid  

H2000, VVD, CDA 

Verzoekt het College; 

- het vigerende bomenbeleidsplan te evalueren 

en zo nodig te heroverwegen, maar hierbij wel 

duidelijke regels te stellen voor zowel bewoners 

als organisatie 

Er wordt een evaluatie gemaakt in het vierde kwartaal van 
2018 over het huidige bomenbeleidsplan. De gestelde 
regels bij dit plan worden hierbij opnieuw bekeken. Ook 
wordt er specifiek gekeken naar de communicatie met 
omwonenden en de wensen die zij aandragen. 
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motie Stand van zaken 

- het communicatiebeleid rond dit bomenbeleid 

aan te scherpen zodat omwonenden eerder en 

beter geïnformeerd worden omtrent het groot 

onderhoud in hun buurt en dat het verloop van 

aanleiding (waarom), actie (wanneer) en 

opvolging (wat volgt) vooraf duidelijk is 

gemaakt… 

- indien bomen moeten worden gekapt duidelijk 

aan te geven waar herplant gaat plaatsvinden 

en met welke soort en toelichting van deze 

keuze 

- rekening te houden met de wens van zichtbare 

bomen voor de inwoners; 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

 (B&W, 25 september 2018) 

76 05-03-
2018 

Voortbestaan Denktank 

E.66 

De raad verzoekt het College 

-een meer permanente Denktank te faciliteren 

-deze denktank de mogelijkheid te geven 

ongevraagd advies te geven. 

-deze denktank in ieder geval tot na de 

realisatie van de Afslag A9 in stand te houden. 

 

De huidige denktank is nog in functie. Wij zijn bezig om een 
meer permanent Denktank verder vorm te geven met 
elkaar. 
 

(B&W, 25 september 2018) 
 

75 05-03-
2018 

Verkeersplan 2018 (Campagne 

Heiloo West goes West) 

CDA, VVD, H2000, E.66 

De raad roept het college op: 
 

Start op korte termijn (uiterlijk 1 mei 2018) een 

communicatie- en gedragscampagne met 

bijbehorende bewegwijzering onder het 

motto: “Heiloo-West goes West”! 

 

Voorbereidingen voor de uitvoering van deze motie worden 
getroffen. Samen met team communicatie wordt een 
publiekscampagne voorbereid voor zowel de krant alsmede 
digitale kanalen. 
 
(B&W, 25 september 2018) 

74 05-03-
2018 

Verkeersplan 2018 (actieve 

wegmarkering zebrapaden)  

CDA, VVD, H2000, E.66 

De raad roept het college op: 
 

De technische mogelijkheden van actieve 
wegmarkering bij zebrapaden te onderzoeken 

Bij de uitvoering van het verkeersbeleid komt dit aan de 
orde in 2019. De kosten worden aan de raad voorgelegd.  
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motie Stand van zaken 

en in de op te stellen uitwerking van de 
verkeersmaatregelen mee te nemen en – 
voorzien van de budgettaire gevolgen – aan de 
raad voor te leggen. 

 

Omdat de motie is opgenomen in de 
uitvoeringsmaatregelen van het Verkeersbeleid Heiloo stelt 
het college voor de motie als afgehandelde te beschouwen 
en af te voeren van de lijst.   
(B&W, 25 september 2018) 

69 06-11-
17 

VVD, CDA, H2000 
Bibliotheek 

De raad roept het college op 
- Te bewerkstelligen dat de Bibliotheek open 
staat voor het uitoefenen van de 
werkzaamheden in een kleinere ruimte; 
- Dat dit mogelijk is door vierkante meters op de 
huidige locatie op te geven; 
- De verbouwing desnoods te betalen uit de 
daarvoor bestemde transitiegelden; 
- Zo snel mogelijk een huurder te vinden, indien 
mogelijk, aansluitend op het doel of de 
doelgroepen van de bibliotheek. 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 

De raad is per memo geïnformeerd over het collegebesluit 
van 10 juli jl. Memo is 12 juli verstuurd naar de griffie. De 
bibliotheek is mondeling en schriftelijk geïnformeerd. 

Het college stelt voor om de motie als afgehandeld te 

beschouwen en af te voeren van deze lijst  
 
(B&W 25 september 2018) 

 

68 06-11-
17 

VVD, CDA, H2000 
Verkeersplan 

Het onderzoek naar aanvullingen op de 
bestaande maatregelenpakketten af te ronden 
en de resultaten hiervan in ieder geval toe te 
sturen aan de maatschappelijke denktank en de 
bestuurlijke klankbordgroep.  
Parallel aan bovenstaande, uiterlijk december 
2017, een notitie op te stellen waarin het 
procesvoorstel van de bewonersgroepen wordt 
uitgewerkt en daarin aan te geven welke kosten 
dit met zich meebrengt, wat de planning wordt 
en op welke termijn de reconstructie of 
eventueel de aanpassing met het oog op de 
verkeersveiligheid van de Kerkelaan kan 
worden gestart. 
Voorbereidende maatregelen te treffen om de 
permanente meetpunten te kunnen plaatsen, de 
beperkingen voor vrachtverkeer en 
landbouwverkeer uit te rollen en de daarbij 
benodigde handhaving te kunnen uitoefenen. 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 

De raad is over de voortgang van het verkeersbeleid en het 
betrekken van de inwoners en ondernemers geïnformeerd. 
Het verkeersplan is formeel vastgesteld door de raad. Een 
uitvoeringsmaatregel uit het verkeersbeleid is dat de 
Denktank een alternatief pakket aan maatregelen bij de 
gemeente kan aangeven. Deze moet gericht zijn op een 
evenwichtige verdeling van de verkeersdruk binnen Heiloo. 
De gemeente had hen hier drie maanden de tijd voor 
gegeven. De Denktank heeft inmiddels een aantal 
maatregelen voorgesteld. Deze worden door de gemeente 
doorgerekend. Na overleg met de Denktank over de 
uitkomsten hiervan zullen we de raad nader informeren 
zoals in het verkeersbeleid staat beschreven. 

Het college stelt voor de motie als afgehandeld te 
beschouwen en af te voeren van de lijst. Aan de motie 
wordt invulling gegeven met de uitvoering van het 
Verkeersbeleid.  
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(B&W, 25 september 2018) 

 

46b 
 

04-07-
16 

Aanvullende initiatieven 
CDA, VVD, H2000: 
Veiligheid en fietsparkeren in het 
stationsgebied 

Verzoekt het college: bij het opstellen van de 
begroting 2017 de volgende zaken uit te werken 
en aan de raad voor te leggen: 
- een plan van aanpak gericht op het verbeteren 
van de veiligheid in het Stationsgebied en 
verbeterde voorzieningen voor fietsparkeren, 
inclusief de mogelijkheden om te komen tot een 
bewaakte fietsenstalling;  

Het college verwacht eind 2018, uiterlijk 1e kwartaal 2019, 
in samenspraak met Prorail een plan voor het fietsparkeren 
rond het station met u te delen.  
De motie is opgenomen in de uitvoeringsmaatregelen van 
het Verkeersbeleid Heiloo.  
 
Omdat de uitvoering van de motie in het kader van het 
verkeersbeleid gebeurt stelt het college voor om deze motie 
als afgehandeld te beschouwen en af te voeren van de lijst. 
 
 (B&W, 25 september 2018) 

46 d 04-07-
16 

Aanvullende initiatieven 
CDA, VVD, H2000: 
“Holle Kiezen” 

Verzoekt het college: bij het opstellen van de 
begroting 2017 de volgende zaken uit te werken 
en aan de raad voor te leggen een plan van 
aanpak om de zogenaamde 'Holle Kiezen' om te 
zetten in ordentelijke bebouwing, waaronder ten 
minste hoek Kennemerstraatweg-Stationsweg, 
voormalige supermarkt Zevenhuizerlaan en de 
voormalige Rabobank 

Het college heeft een overzicht gemaakt met alle 
werkzaamheden die voor Heiloo gedaan moeten worden en 
een voorstel voor prioritering van deze werkzaamheden.  
Stand van zake:  

 Hoek Stationsweg / Kennemerstraatweg: Er is 
interesse getoond door een initiatiefnemer om op 
dit perceel iets te realiseren. Wat dat precies is, is 
nog niet helemaal duidelijk en afhankelijk van de 
uitkomst van een parkeerdrukonderzoek in de 
nabije omgeving. De planning is dat dit onderzoek 
wordt uitgevoerd in oktober 2018. Team Civiele 
werken neemt daarin het initiatief; 

 Zevenhuizerlaan 3/3a (voormalige supermarkt): Er 
is overleg geweest met eigenaar. Deze gaf aan niet 
te willen/kunnen verkopen en heeft de nadrukkelijk 
wens om zelf te gaan ontwikkelen. Hiervoor moet 
nog ambtelijk overlegd worden. 

 Kennemerstraatweg 143: Het betreffende 
bestemmingsplan is onherroepelijk. 
Vergunningentraject kan via team VTH worden 
gestart. Ontwikkelaar heeft destijds laten weten als 
eerste het appartementengebouw te willen 
realiseren. 

 Hoek Zevenhuizerlaan/Kennemerstraatweg: 
Vergunning verleend en is ook onherroepelijk. 
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Appartementen worden in de verkoop aangeboden. 
afgehandeld. De aannemers zijn failliet gegaan. 

 Rehoboth locatie: Na herhaaldelijk vragen bij de 
contactpersoon van Ballast Nedam of er voortgang 
in dit plan komt en wanneer wij de documenten 
voor het postzegelbestemmingsplan kunnen 
verwachten is de recentste informatie die 
hieromtrent bekend is, dat de Raad van bestuur 
van Ballast Nedam een akkoord moet geven op 
een investeringsvoorstel. Dit dateert van mart / april 
2018. 

 Hoek Kennemerstraatweg/Heilooër Tolweg: Geen 
prioriteit. De locatie zal deel gaan uitmaken van het 
nieuwe bestemmingsplan Landelijk Gebied.  

 Winkelrij Raadhuisweg: Twee panden staan leeg. 
Na overleg met de eigenaar worden de 
mogelijkheden voor horeca invulling door de 
eigenaar onderzocht. Dit heeft nog niet tot een 
zichtbaar resultaat geleid. Deze locatie is ook 
onderdeel van het project revitalisering Loo en 
omgeving.  

 
Het college stelt voor om deze motie van het overzicht af te 
halen. Het college zal u over de voortgang informeren 
tijdens cie OR vergaderingen. 
 (B&W 25-09-2018) 
 

32 02-11-
15 

Volume sociale woningen 
Heiloo2000, VVD, CDA, PvdA 
 

Verzoekt het college: 
1) om zo spoedig mogelijk te onderzoeken of op 
korte termijn maatregelen moeten worden 
genomen in de vorm van een ‘inhaalslag’ voor 
de bouw van sociale woningen; 
2) afhankelijk van dit onderzoek en de 
uitkomsten van het overleg tussen 
marktpartijen, woningcorporaties en ministeries 
en de ingeschatte structurele huisvestings- en 
integratiekosten een concreet plan op te stellen 
waarin het aanbod van sociale huurwoningen 
wordt vergroot; 

De uitvoering van deze motie is meegenomen bij de 
uitwerking van de nieuwe Woonvisie. De behandeling van 
de nieuwe woonvisie door de raad in de raadsvergadering 
van 5 februari 2018 over de verkiezingen heen getild. In 
december 2018 zal de nieuwe woonvisie opnieuw aan de 
raad worden aangeboden. 1) Zowel uit onderzoek t.b.v. de 
prestatieafspraken als uit het woningmarkt onderzoek 
Heiloo is het aantal benodigde sociale huurwoningen 
berekend. In de Prestatieafspraken is opgenomen hoeveel 
sociale huurwoningen Kennemer Wonen de komende vier 
jaar minimaal gaat realiseren. Daarnaast wordt gewerkt aan 
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3) om in afwachting van de definitieve versie 
van dit plan maandelijks aan de cie. O.R. te 
rapporteren over de vorderingen in dezen; 
4) parallel, maar op een langere tijdschaal, 
plannen te ontwikkelen die ‘scheefgroei’ - 
gedifferentieerd naar de verschillende 
groeperingen - concreet aanpakt. 

het versneld bouwen van sociale huurwoningen op locaties 
van Kennemer Wonen.  
2) Dit is opgenomen in de Prestatieafspraken tussen 
Kennemer Wonen en de gemeente Heiloo. 
3) N.v.t. 
4) Dit staat verder uitgewerkt in de woonvisie 
 

Het college stelt voor: de motie als afgehandeld te 

beschouwen en af te voeren van deze lijst  
 
(B&W 25-09-2018) 

13 06-10-
14 

Railscherm langs het spoor 
VVD, H2000, D66, CDA 

1) Verzoekt het college met betrekking tot de 
uitwerking eerst in overleg te gaan met Prorail 
om na te gaan óf en onder welke 
randvoorwaarden individueel maatwerk te 
leveren is, rekening houdend met de juridische 
borging nu en in de toekomst. O.a. moet 
nagegaan worden of het juridisch mogelijk is dat 
bewoners die afstand willen doen van een 
geluidsscherm bijvoorbeeld een 
afstandsverklaring kunnen tekenen, die ook bij 
volgende bewoners van het betreffende pand 
geldig blijft.  
2) Verzoekt het college bij het onderzoek naar 
mogelijk maatwerk, genoemd bij punt 1, de 
bewoners direct te betrekken. 
Verzoekt het college om de raad, via de 
raadscommissie Openbare Ruimte, te 
informeren over de resultaten van het overleg 
en onderzoek, zoals genoemd onder 1 en 2 

Verschillende bewoners hebben medio september 2017 de 
wens geuit om lage railschermen te plaatsen in Heiloo. 
Naar aanleiding daarvan wordt onderzocht in hoeverre lage 
railschermen als oplossing kunnen worden toegepast en 
welke consequenties dit heeft voor zowel bewoners (denk 
aan geluidsreductie, zichtmogelijkheden, etc.) als de 
gemeente Heiloo (denk aan planning, subsidiëring, 
eventuele eigen bijdrage, etc.). Hierover vindt overleg 
plaats met ProRail en BSV (subsidieverstrekker). De eerste 
resultaten van een pilot (in Hilversum) met de lage 
schermen zijn binnen. Deze waren positief. Er wordt 
bekeken of dit ook wenselijk is voor de situatie in Heiloo. 
 
(B&W 25-09-2018) 

 


